
COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 16 JANVIER 2014 

Présents:  Yves Borreman, William Sterckx, Alain Grenier,  
Bernard Scruel, Peter Bruynsteen, Nathanaël Majoros, 
Karel Vanderheyden, Jan Lauwers, Koen Michiels,  
Leen Mortier, Jean Solon. 

Prochaine réunion :  samedi le 25 janvier 2014 à 19h25 ; 
jeudi le 20 février 2014 à 19.30. 

Membres effectifs 
Ann Wauters, Jozef Swinnen et Luc Christiaens sont acceptés comme 
membres effectifs par le conseil.  

Brevets 
Danny Hansoul peut former des pilotes pour le brevet de Pilote 
Biplace de parapente. 
Marcel Guillaume, Morgan Hansenne, Thierry Populaire et Pierre 
Lecloux peuvent faire leur formation pour le brevet de Pilote Biplace 
de parapente avec Xavier Barbé d’Imala Parapente. 
Luc Christaens, Patrick Schepers et Peter Bruynsteen peuvent faire 
leur formation pour le brevet de Pilote Biplace de parapente avec les 
moniteurs habilités d’Airsport. 
Didier Depireux peut faire sa formation pour le brevet de Pilote 
Biplace de parapente avec Thierry Moreau de Fou d’L. 
La formation de premiers secours de 13 heures chez Syntra à laquelle 
Pieter Levrau va participer est acceptée pour le brevet d’Aide-
moniteur de parapente 
Pour obtenir le brevet de Pilote XC, Carl Deseure  doit encore passer  
l’examen sur la réglementation aérienne. 
Pour obtenir le brevet d’Observateur, Toby Horemans doit envoyer 
une lettre de motivation. 

Championnat de Belgique de Parapente 
Il y a déjà 80 inscrits au BPO, dont 35 Belges. Une nouvelle possibilité 
se rajoute avec Méduno en Italie, ensemble avec le British Open. 
Nathanaël annoncera à l’assemblée générale la décision définitive. 

Sites : Coo  
La commission delta a convenu avec Louis Neys que le décollage de 
Coo-ouest sera égalisé afin de permettre des décollages delta en 
toute sécurité. 

Sites : 7-Meuses  
Christian Croonenborgs a apporté une bouteille au propriétaire du 
terrain où ils va bientôt pouvoir installer un passe-clôture avec Marc 
Vandersmissen, le deuxième délégué site pour les 7-Meuses. Le  
remercie Christian et Marc, le cadeau de relation sera remboursé. 

Sites : Comblain au Pont  
L’ouverture du site se complique car juste avant de signer la 
convention avec la commune, celle-ci s’est rendu compte que la zone 
du décollage se trouvait en zone Natura 2000…  
Jean-Pierre Decheneux va revoir cela avec la commune et la DNF, 
Jean lui apportera tout le soutien nécessaire, entre autres des 
informations sur Natura 2000. 

Sites : Boom  
Malheureusement, de nouveaux travaux sont programmés pour la 
première partie de 2014. D’un côté il y aura des travaux 
supplémentaires d’évacuation d’eau qui seront certainement 
bénéfiques pour notre activité, d’un autre côté la pente sud-est (la 
plus raide) sera rendu un peu moins raide et plus progressive en haut 
en en bas, ce qui ne doit en principe pas non plus être un 
désavantage pour l’écolage, mais qui suscite quand-même quelques 
inquiétudes. Jean suit le dossier de près. 

Sites : Nieuwvliet  
Le conseil décide de renouveler en 2014 sa participation à la location 
du terrain de treuil du club Jan van Gent à hauteur de 1000 €. 

VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 16 JANUARI 2014 

Aanwezig:  Yves Borreman, William Sterckx, Alain Grenier,  
Bernard Scruel, Peter Bruynsteen, Nathanaël Majoros, 
Karel Vanderheyden, Jan Lauwers, Koen Michiels,  
Leen Mortier, Jean Solon. 

Volgende vergadering :  zaterdag 25 januari 2014 om 19u25; 
donderdag 20 februari 2014 om 19u30. 

Effectieve leden 
Ann Wauters, Jozef Swinnen en Luc Christiaens worden aanvaard als 
effectieve leden door de raad. 

Brevetten 
Danny Hansoul mag piloten opleiden voor het brevet van Duopiloot 
parapente. 
Marcel Guillaume, Morgan Hansenne, Thierry Populaire et Pierre 
Lecloux mogen hun opleiding voor het brevet van Duopiloot parapente 
doen met Xavier Barbé van Imala Parapente. 
Luc Christaens, Patrick Schepers et Peter Bruynsteen mogen hun 
opleiding voor het brevet van Duopiloot parapente doen met de 
daarvoor bevoegde monitoren van Airsport. 
Didier Depireux mag zijn opleiding voor het brevet van Duopiloot 
parapente doen met Thierry Moreau van Fou d’L. 
De EHBO-opleiding van 13 uur bij Syntra, waaraan Pieter Levrau gaat 
deelnemen, wordt aanvaard voor het brevet van Hulpmonitor 
parapente. 
Om het brevet van XC-Piloot te bekomen, moet Carl Deseure nog het 
examen luchtvaartreglementering met succes afleggen. 
Om het brevet van Observator te bekomen moet Toby Horemans  een 
motivatiebrief opsturen. 

Belgisch Kampioenschap parapente 
Er zijn al 80 inschrijvingen, waaronder 35 Belgen. Een nieuwe 
mogelijkheid is er met Méduno in  Italië, samen met de British Open. 
Nathanaël zal op de algemene vergadering de definitieve locatie 
meedelen. 

Vliegplaatsen : Coo  
De deltacommissie is overeengekomen met Louis Neys dat de West-
start genivelleerd zal worden om veilige deltastart toe te laten. 

Vliegplaatsen : 7-Meuses  
Christian Croonenborgs is een fles gaan brengen naar de eigenaar van 
het terrein waar hij binnenkort, samen met de tweede 
vliegplaatsafgevaardige Marc Vandersmissen, een overstapje zal 
maken.  De Raad dankt Christian en Marc, het relatiecadeau zal 
vergoed worden. 

Vliegplaatsen : Comblain-au-Pont  
De opening van de vliegplaats wordt bemoeilijkt want net voordat de o 
vereenkomst getekend werd met de gemeente, heeft deze zich 
gerealiseerd dat de startzone ligt een Natura 2000 –zone… 
Jean-Pierre Decheneux gaat dit herbekijken met de gemeente en het 
DNF, Jean zal hem alle nodige steun bieden, onder andere met 
informatie over Natura 2000. 

Vliegplaatsen : Boom  
Jammer genoeg worden er nieuwe werken geprogrammeerd voor het 
eerste deel van 2014 en dit ondanks onze protesten. Enerzijds zullen er 
bijkomende draineringswerken plaats hebben die voor ons gunstig 
kunnen uitvallen, anderzijds wordt de zuidoostkant (de steilste) een 
beetje minde steil en progressiever gemaakt bovenaan en onderaan de 
helling, wat in principe ook geen slechte zaak ik voor de scholing, maar 
die toch wat ongerustheid veroorzaakt. Jean volgt het dossier op 
nauwgezet op. 

Vliegplaatsen :  Nieuwvliet  
De raad beslist haar deelname van 1000 € in de huurkosten van het 
lierterrein van de club Jan van Gent te vernieuwen voor 2014. 



COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 16 JANVIER 2014 (suite) 

Championnat de Belgique de delta « Open »  
William annonce qu’il aura lieu à Laragne du 20 au 26 juillet. Il sera 
encore directeur de course. 

Assemblée générale 
Le comptes de l’année 2013 et le budget pour 2014 sont présentés 
par Jean et acceptés par le Conseil pour approbation par l’assemblée 
générale. 
La présentation que Jean a  préparé est approuvée par le Conseil. 
L’organisation de l’assemblée est finalisé. 

Aéroclub Royal de Belgique 
Yves fait le rapport de l’assemblée générale de l’ACRB où nous 
sommes membres associés et dont la FBVL est un des principaux 
financiers. Surtout les problèmes des autres fédérations aérosportives 
avec la DGTA sont révélateurs. 

Réunion EHPU  
Yves soulèvera le problème de la légalité de voler dans certains autres 
pays européens ainsi que des conflits entre deltas et parapentes. 

Correspondance 
Les Ailes du Levant annoncent qu’ils ont signé une convention de 
copropriété du treuil du club français les Raz-Mottes, et qu’ils 
commenceront bientôt à treuiller. Le conseil félicite Alain et Les Ailes 
du Levant pour ceci. 

Rapporteur : Jean. 

VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 16 JANUARI 2014 (vervolg) 

Belgisch Open Kampioenschap delta   
William kondigt aan dat zit zal plaats hebben te Laragne van 20 tot 26 
juli. Hij zal terug wedstrijdleider zijn. 

Algemene vergadering 
De jaarrekeningen van 2013 en het budget voor 2014 worden door 
Jean voorgesteld en door de raad aanvaardt ter goedkeuring op de 
algemene vergadering. 
De presentatie die Jean heeft klaargemaakt wordt goedgekeurd. 
De laatste hand wordt gelegd aan de organisatie. 

Koninklijke Belgische Aeroclub 
Yves brengt verslag uit van de Algemene Vergadering van de KBAC 
waarvan we geassocieerd lid en één van de belangrijkste financiële 
bijdragers zijn. Vooral de problemen van de andere federaties met het 
DGLV zijn zeer frappant. 

EHPU-vergadering  
Yves zal het probleem van de wettelijkheid van het vliegen in sommige 
Europese landen en dat van conflicten tussen delta en parapente 
aanbrengen. 

Briefwisseling 
Les Ailes du Levant kondigen aan dat ze een overeenkomst van co-
eigendom van een lier hebben getekend met de Franse club Les Raz-
Mottes, et dat ze weldra zullen beginnen met liervliegen. De Raad 
feliciteert Alain en de Ailes du Levant hiervoor. 

Verslaggever: Jean. 


